



Calendar

T1 george

Sun, Dec 2

Junior Parent Network Holiday Social, 6 PM, Eichler Swim Club

Mon-Fri, Dec 3-7

Alternate Schedules (see [Calendar](#))

Tue, Dec 4

Winter Band Concert, 7:30 PM, Spangenberg

Thu, Dec 6

Sophomore Parents Network, 6:30 PM, Library

Winter Orchestra Concert, 7:30 PM, Spangenberg

Fri, Dec 7

Jazz Guest Artist Concert, 7:30 PM, Spangenberg

星期日 12月2日

11年级家长联络社交活动, 下午6点, Eichler游泳俱乐部

周一至周五, 12月3日至7日

备用时间表 (见日历 [Calendar](#))

12月4日星期二

冬季乐队音乐会, 7 : 30 PM, Spangenberg

12月6日星期四

10年级家长联络会议, 下午6:30, 图书馆

冬季交响乐团音乐会, 晚上7:30, Spangenberg

12月7日星期五

爵士客座艺术家音乐会, 7 : 30 PM, Spangenberg

Gunn

T2 Kelly Wang

Winter Band Concert Featuring Electroacoustic Music

Tue, Dec 4, 7:30 PM, Spangenberg

Featuring featuring the Freshman Concert Band, Symphonic Band and Wind Ensemble

Experience Jupiter with Holst's The Planets and open you ears ears to the sonic possibilities found among everyday objects via electro acoustic performances of Paper Cut and The Machine. Journey back to The Mothership as the evening concludes with an adaptation of this extraterrestrial piece that garnered 2 million live YouTube viewers when streamed from Sydney Opera House under MTT's baton! Tickets

\$5, FREE with student ID or Booster Pass.

冬季乐团演奏会：电声音乐

星期二 12月4日 晚上7：30 Spangenberg剧院

九年级乐团，合奏乐团，管弦乐团

来通过Holst创作的The Planets（行星）体验木星感吧！打开眼睛和耳朵享受通过电声音乐演奏的“日常道具”主题乐曲Paper Cut（剪纸）和The Machine（机器）。演奏会的最后一首曲子是YouTube上获得200万再生的，悉尼剧院MTT指导的，Mothership（母舰）！

Sophomore Parent Network Meeting

Thu, Dec 6, 6:30 PM, Gunn Library

We are pleased to announce that Linda Kirsch, our college and career counselor will be attending our next parent network meeting. Linda will be there to answer your questions about what you should begin to think about in helping your student choose and prepare for where they will continue their educational journey after Gunn.

十年级家长交流会

星期四，12月6日，晚上6：30，Gunn图书馆

我们非常荣幸发表Linda Kirsch，大学与职业顾问，会参加我们下次的十年级家长交流会。Linda会在场回答你们关于孩子教育，选课，准备将来大学和就业的问题。

T3 Katie Wang

Winter Orchestra Concert

Thu, Dec 6, 7:30 PM, Spangenberg Theater

Featuring Guest Soloist Mr. Jim Shelby

Works by Rutter, Prokofiev, Corelli and Leroy Anderson

Please join us for a winter concert that will feature Gunn Chamber Orchestra, the Gunn F and G Period Orchestras and a finale with both groups combined together for two pieces. Mr. Jim Shelby will solo on Leroy Anderson's "The Typewriter," with reception to follow!

冬季管弦乐队演奏会

星期四, 12月6号, 晚上7:30, Gunn高中的Spangenberg 剧院

****特邀独奏嘉宾 Jim Shelby 先生****

这次演出的曲目由Rutter, Prokofiev, Corelli, 和Leroy Anderson所作

请跟随我们一起来聆听一场冬季音乐会吧! Gunn的室内管弦乐团以及Gunn的F和G课时的管弦乐队将会分别为大家带来演出。当然, 最后他们也会合在一起为大家演奏。我们的特邀独奏嘉宾Jim Shelby先生也将会为大家献上Leroy Anderson的一首“The Typewriter”。演出结束之后还会有一个招待会哦!

Come Relax with Cute Animals!

Fri, Dec 7, 3:30 PM, Freshman Quad

ROCK, Gunn's longest-established mental health club, is partnering with Animal Assisted Happiness to bring a mobile barnyard to campus! Students are invited to stop by the amphitheater after school to de-stress with adorable animals, some of which may include a mini horse, a mini donkey, a goat, sheep, rabbits, guinea pigs, pot belly pigs, chickens, and doves!

来和可爱的小动物们一起玩耍放松心情吧!

星期五, 12月7号, 下午3:30, Freshman Quad (学校剧院后面的草地上)

ROCK, 所有Gunn关于心理健康的俱乐部里成立时间最长的俱乐部。ROCK俱乐部和Animal Assisted Happiness (动物带来的快乐) 携手为学校带来了可移动的动物农场! 真诚的邀请各位学生放学后来露天剧院的草地上和各种可爱的动物一起玩耍来放松自己的心情。带来的动物可能会有: 一匹迷你马, 一匹迷你驴, 一只山羊, 绵羊, 兔子, 豚鼠, 迷你猪, 鸡, 鸽子。

Edward

Gunn Jazz Guest Artist Concert

Fri, Dec 7, 7:30 PM, Spangenberg

Guest Artist David Fague Senior Lecturer of Music; Director of Gonzaga Jazz Studies Program & Bulldog Band Director. Admission: Students free/Adults \$5.

YCS Spring Break Service Trip to Costa Rica

Sign-up deadline: Fri, Dec 14

Gunn YCS is partnering with a Bay Area nonprofit experienced in authentic service trips, Dream Volunteers, to organize this Spring Break trip. The trip takes place during Spring Break (March 30, 2019 - April 6, 2019) and is open to all Gunn students. Cost for the trip is \$2050, including airfare. Please watch this video to get an idea of the overall trip experience. To sign up or ask questions, you

may reach out to Gunn teacher, David Deggeller, at ddegger@pausd.org or see him in the math office in room N-200. To learn more about Dream Volunteers, visit their website at <https://www.dreamvolunteers.org/>.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Gunn Jazz嘉宾艺术家音乐会

3月7日星期五, 7:30, Spangenberg

艺术家嘉宾David Fague高级音乐讲师; Gonzaga爵士乐研究项目主任和斗牛犬乐队总监。门票: 学生免费/成人5美元。

YCS春假服务之旅哥斯达黎加

报名截止日期: 12月14日星期五

Gunn YCS正在与真正的服务旅行经验丰富的湾区非营利组织梦想志愿者合作, 组织春假之旅。这次旅行将在春假期间(2019年3月30日 - 2019年4月6日)举行, 并向所有Gunn学生开放。这次旅行的费用是2050美元, 包括机票。请观看此视频, 了解整体旅行体验。要报名或提问, 您可以通过ddegger@pausd.org与Gunn老师David Deggeller联系, 或者在N-200室的数学办公室与他见面。要了解有关梦想志愿者的更多信息, 请访问他们的网站<https://www.dreamvolunteers.org/>。

从以前的问题:

T5 Caroline 2020

9th Grade Parent Holiday Social

Wed, Nov 28, 7:30-9:00 PM, 14190 Amherst Ct, Los Altos Hills

Please join us for our 9th Grade Parent Holiday Social at the home of Masha and Jim Doty, 14190 Amherst Court, Los Altos Hills. We have no specific agenda for this social and would love to spend the time getting to know each other better! We'll have a couple of fun ice breakers, wine, cheese, fruit, and dessert. Feel free to bring other treats to share and any topics you'd like to discuss. We can't wait to see you there! --Jen, Masha, Rose, and Roberta, 9th Grade Parent Network Coordinators

9年级家长假日联谊活动

周三, 11月28日, 晚上7:30-9:00, 14190 Amherst Ct, Los Altos Hills

请和我们一起参加在Masha和Jim Doty家举行的9年级家长假日联谊活动, 地址是: 14190 Amherst Court, Los Altos Hills。我们没有具体的活动议程, 大家可以花时间更好地了解彼此! 我们将从几个有趣的小节目开始, 有葡萄酒, 奶酪, 水果和甜点, 大家可以随意带来其他美食分享。您也可以带来任何讨论的话题。我们迫不及待地想见到你们! --Jen, Masha, Rose和Roberta, 9年级家长联谊协调员。

Pedaling 4 Prizes

Please help encourage everyone to keep using alternative transportation to school by commuting to school by bike, scooter, skateboard, walking, bus, or carpool. Due to the poor air quality, we are postponing Pedaling 4 Prizes until a week or two after Thanksgiving break. Parent volunteers will be

greeting all students with chocolate Hershey kisses plus special prizes for those who get colored Hershey kisses. Be sure to use front and rear bike lights now that the days are getting shorter. If you have questions, please contact Marilyn Keller at marilynkeller@gmail.com.

踏板有奖

请帮助鼓励大家上学时通过自行车，踏板车，滑板，步行，公共汽车或拼车到学校，继续使用替代性交通工具上学。由于最近空气质量差，本次“踏板有奖”活动将推迟至感恩节假期后的一两个星期进行。家长志愿者将为所有学生提供巧克力Hershey Kisses，并为得到有色Hershey Kisses的人提供特别奖品。随着白天越来越短，请现在开始务必使用前后车灯。如果您有任何疑问，请通过marilynkeller@gmail.com与Marilyn Keller联系。

Pow

Book Drive for Tiekunu Primary School in Kenya

Drop off any time before Thu, Jan 31, 2019, Rm E-2

Thanks to the Gunn community's support, Tiekunu students are now reading over 1000 books donated in past two years. On behalf of the children, Gunn's Stairway To Literacy Club thanks you for your generosity. The Club would like to start its third book drive and calls for your support to donate reading books, preferably for grades 1-5. Besides traditional paper books, we are accepting any technology, from VCRs to the latest tech. Kindles and other technology-literature mediums are especially welcome. Please drop off books at room E-2 or talk to Mr. Kinyanjui. For technology donations and/or questions, please contact StairwayToLiteracy@gmail.com.

为肯尼亚的Tiekunu小学抽簪书籍

星期四, 1/31, 2019. Rm E-2任何时间之前来捐赠

感谢Gunn的社区支持，在过去的两年，Tiekunu学生们已经在阅读捐来的超过1000本书。代表孩子们，Gunn's Stairway To Literacy 俱乐部感谢你们的慷慨支持。这个俱乐部想要开始举办第三个书籍抽簪，希望你们的支持来捐赠书籍，希望是针对于1-5年级的学生们。除了传统的纸书，我们也接受不同的设备，包括VCR和最新的技术。也欢迎Kindles和其他的技术文学设备。请把书给Mr. Kinyanjui，房间E-2。如有技术捐赠或问题，请email StairwayToLiteracy@gmail.com.



PAUSD & PTAC

T7

****NEW** EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday <https://www.pausd.org/news>.

****NEW** PTA Council Host Stanford General Use Permit School Community Meeting (2 of 2)**

Wed, Dec 5, 6:30-7:30 PM, Greene Middle School MPR, 750 N California Ave, Palo Alto

Wed, Dec 12, 6:30-7:30 PM, JLS MPR/Cafeteria, 480 E Meadow Dr, Palo Alto (will be live-streamed & recorded)

These important and timely meetings are to give PAUSD parents an opportunity to learn about and give input to our elected officials on the Development Agreement currently being negotiated as between Stanford University and Santa Clara County Board of Supervisors. Now is the time to speak up, or we might end up with overcrowded schools and less resources for staff and students. We hope you will join these meetings and help PAUSD parents and staff know about this important issue. What we do now will impact our school families for years to come!

****新**每周五！主管每周董事会更新**

读 Don Austin's 博士的每周董事会更新，在每周五发布 <https://www.pausd.org/news>。

****新**PTA理事会主办的斯坦福普通使用许可学校社区会议**

星期三，12月5日，下午6：30-7：30，Greene中学MPR，750N加利福尼亚大道，帕洛阿尔托

星期三，12月12日，下午6：30-7：30，JLS MPR/食堂，480EMeadow Dr；帕洛阿尔托（会在线直播以及录像）

这些重要而及时的会议旨在让PAUSD的父母有机会了解当前正在斯坦福大学与圣克拉拉县监事会之间正在谈判的发展协议，并向我们当选的官员提供意见。现在是时候说出来了，要不然我们会最终沦落到拥挤的学校以及更少的资源给工作人员和学生。我们希望您能参加这些会议，并帮助PAUSD家长和员工了解这一重要问题。我们现在所做的将在未来几年影响我们的学校家庭！

George Zheng

Palo Alto Weekly Story

The Palo Alto Weekly is working on a story about the mental health challenges that new and expecting mothers face, including postpartum depression, anxiety, stigma and other issues. If you are willing to share your story, please email staff writer Elena Kadvanly at ekadvany@paweekly.com.

Community

Fletcher Middle School Books & Burgers Night

Tue, Dec 4, 5-8 PM, Books Inc. and Kirk's Burgers, 855 El Camino Real, Palo Alto

Come to Town & Country to support the Fletcher Middle School Library. Shop at Books Inc. and eat at Kirk's; they are donating a portion of the night's proceeds to FMS Library. We will have raffle prizes from many other T&C stores too. Win-Win for everyone just before the holidays!

Palo Alto每周故事

Palo Alto 周刊正在撰写一篇关于新生儿和期待的母亲面临的心理健康挑战的故事，包括产后抑郁，焦虑，和其他问题。如果您愿意分享您的故事，请发送电子邮件至ekadvany @ Pawekly.com 编辑Elena Kadvany。

社区：

弗莱彻中学书籍和汉堡之夜

星期二，12月4日，下午5-8点，Books Inc.和Kirk's Burgers，855 El Camino Real, Palo Alto 来Town&Cities支持弗莱彻中学图书馆。在Books Inc.购物和在Kirk's吃饭;他们会将一夜的收益捐赠给费莱彻图书馆。我们也将从许多其他T&C商店进行抽奖。在假期之前为每个人带来双赢

T9 Xiaolin shen

Paly Choirs 16th Annual Madrigal Feaste

Sat & Sun, Dec 8 & 9, 1:30 PM seating/refreshments; 2 PM show, Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

King Henry VIII welcomes you to his 2018 16th Annual Feaste. The King welcomes all ye to his palace to join him and his family in the festivities of the season. Ye shall hear the finest choirs in all the lands, see a jester of unparalleled talent, and feast on sumptuous tea sandwiches and desserts. Appropriate and fun for all ages. Huzzah! Tickets available at <https://palychoir.vbotickets.com/events>.

帕利合唱团第16届马德里加尔节

12月8日和9日的星期六和星期日，下午1:30座位/茶点;下午2点在帕洛阿尔托英巴卡德罗路50号帕洛阿尔托高中表演艺术中心演出 (Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto) 国王亨利八世欢迎您参加2018年第16届年度盛宴。王欢迎你们到他的地方与他和他的全家一同过节。你将看到世界上最好的唱诗班和一个才华横溢的小丑的表演，还能享受丰盛的三明治和甜点。适合所有年龄层的人。万岁!门票可在 <https://palychoir.vbotickets.com/events>获得。

Edward

Palo Alto High School Fiery Arts Winter Glass SALE - Great Gifts!

Fri, Dec 14, 3-6 PM, Sat, Dec 15, 11 AM-4 PM, Palo Alto High School, inside the Tower Building (Administration Bldg), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Glass snow-people, reindeer, ornaments, cups, bowls, candy cane and more. Paly Glass make great gifts: it supports a local non-profit. It supports the ARTS. It's a unique hand-made treasure that brings JOY. Made by Paly instructors, alums and students. Sales benefit the Fiery Arts program which creates opportunities for students to participate in an amazing sculpture curriculum. Live demonstrations! Invite your family, friends, and neighbors! Free cookies & hot cider! www.facebook.com/PalyFieryArts <https://sites.google.com/site/palyglass/home/july-clay-glass-festival>

Contact: PalyFieryArts@gmail.com

T11 Zora

Donate/Buy Board Games and Puzzles To Benefit PALY Music Program

Sat, Dec 8, 9 AM-2 PM, Paly Flea Market, Palo Alto High School parking lot (corner of El Camino Real and Embarcadero)

Try some new board games during winter break! Work on a new puzzle! Make room on the shelf and donate your used board games and puzzles for a good cause. Come drop off gently used board games and puzzles and get some new ones at the Paly flea market. Shop for handmade ceramics, vintage glasses, fresh flower arrangements, Paly Sports Boosters gear, and much more. Enjoy a burger, hot chocolate and dessert prepared by Paly music students. Did you know that you can rent a space to sell your own artisan or used items? All funds raised through the Paly flea market benefit the Paly music program. Questions? Contact Colleen Nielsen, colleen.nielsen@gmail.com, or Heike Fischer, hef5683@yahoo.com.

捐赠或购买棋盘游戏和猜谜游戏以支持Paly的音乐项目

12月8日, 周六, 上午9:00-下午2:00 ; Paly跳蚤市场, 帕罗奥图高中停车场(位于El Camino REal和Embarvadero的转角处)

在寒假里试一试一些新的棋盘游戏或解出新的猜谜游戏! 为你的房间腾出一些新的空间, 捐赠你用过的棋盘或财迷游戏并卖出一个好价钱。大家可以带没怎么用过的棋盘游戏来Paly跳蚤市场也可以在这里卖到新的。在Paly跳蚤市场, 还可以购买到手工陶瓷, 复古眼镜, 鲜花插花, Paly运动衫等等。还有Paly音乐学生们准备的汉堡, 热巧克力和小点心供大家享受。你知道你还可以租借一块地方来售卖你自己的手工艺品或者旧物品吗? 所有通过Paly跳蚤市场得到的资金都会用以支持Paly的音乐项目。有问题请联系Colleen Nielsen, colleen.nielsen@gmail.com 或者 Heike Fischer, hef5683@yahoo.com

T12 Michael

Dream Volunteers Summer 2019 Family Service Trip to Latin America

Deadline for sign-up: January 13, 2019. Trip takes place June 24, 2019 - July 1, 2019.

Dream Volunteers, a local non-profit, has been organizing service trips abroad for schools and families since 2007. A service trip with Dream Volunteers is an incredible way to immerse your family in a beautiful culture, while make a difference in the lives of people striving to lift up their communities. Sign-ups for next summer's Guatemala Family Volunteer Trip are happening now online. This trip is appropriate for families with kids between pre-school and high-school age. Click [here](#) for trip info. There will be a live webinar with more information about the trip on December 5 at 7:30 PM using this link: <https://zoom.us/j/898941891>. Or you can reach out directly to Dream Volunteers with questions at info@dreamvolunteers.org.

夏天2019家庭义工去亚美的旅行

注册最后一天: 1月13日, 2019, 旅行时间:6月24号, 2019到7月1号, 2019

Dream Volunteers是一个, 本地, 非营利, 自从2007年一直在组织不同海外旅行的学会。跟Dream Volunteers一起旅行可以带来独特又有趣的经验。您们会跟其他的家族一起去学习其他地方的文化, 还有会帮助那边的人的生活。明年夏天去Guatemala的旅行注册现在正在网上可以找到。这次旅行从幼稚园到高中生都可以参加。点击 [here](#) 查看旅行信息。12月5日晚上7:30用左边的Link来跟组织人网上讲话: <https://zoom.us/j/898941891>。或者您可以通过 info@dreamvolunteers.org直接联系Dream Volunteers。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T13 Sherry

The Paly Sports Boosters Holiday Tree Fundraiser

Get a head start on your Holiday preparations and support the Paly Sports Boosters at the same time! Beautiful Oregon holiday trees will be on sale in the Paly front parking lot after Thanksgiving:

Friday, Nov 23, 4-9 PM

Saturday & Sunday, Nov 24-25, 9 AM-6 PM

Friday, Nov 30, 4-9 PM

Saturday & Sunday, Dec 1-2, 9 AM-6 PM

THANK YOU for supporting the Paly Sports Boosters!

Talk to Me: What Do You Need to Feel Connected to School, Family and the Community?

Wed, Dec 5, 7-8:30 PM, Mitchell Park Library, Midtown Room, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

A conversation with adults and youth to raise the awareness of the importance of youth feeling like they belong and building relationships that help youth thrive. To attend, please [register](#). For more information, visit [here](#). Questions? Please contact Youth Connectedness Initiative - Parent Program Coordinator at lily@youthcommunityservice.org.

Paly Sports Boosters假日树募捐活动

在您的圣诞假期准备工作上先行一步，同时支持paly sport booster！美丽的俄勒冈州假日树木将在感恩节在Paly前停车场出售：

11月23日星期五，下午4-9点

周六和周日，11月24日至25日，上午9点至下午6点

11月30日星期五，下午4-9点

周六和周日，12月1日至2日，上午9点至下午6点

感谢您支持Paly Sports Boosters！

跟我说说：你需要什么才能感受到学校，家庭和社区的联系？

12月5日星期三，7-8：30，米洛尔公园图书馆，Midtown Room，3700 Middlefield Rd，Palo Alto与成年人和青年人进行对话，提高他们对青年人感受的重要性的认识，并建立帮助青少年茁壮成长的的关系。要参加，请注册。有关更多信息，请访问此处。如果您有问题，请联系Youth Connectedness Initiative - 家长计划协调员lily@youthcommunityservice.org。

T14 Fayina

Stanford Daily Winter 2019 High School Externship

Application deadline: Thu, Nov 30, 11:59 PM

The Stanford Daily Winter 2019 Externship is a highly competitive, day-long program for high schoolers to gain experience with collegiate journalism via workshops, to interface with professional journalists from renowned publications such as The New York Times and The Washington Post, and to get college application tips from real Stanford students. In addition, they will learn valuable skills about everything that goes into writing a news article, roleplay a breaking news scenario, explore journalism ethics, and more. Students will also be paired with a Daily staffer who will serve as a peer mentor to them regularly over the ensuing months. For more information and to apply, click [here](#). To access the application link directly, click [here](#).

斯坦福冬季 2019 高中外部实习

报名截止日期: 十一月三十日, 星期四, 11:59 PM

斯坦福每日冬季2019年实验室是一项竞争力强大的, 为期一天的高中生计划, 通过研讨会获得大学新闻经验, 与“纽约时报(New York Times)”和“华盛顿邮报(Washington Post)”等学者出版物的专业记者交流, 并获得大学真正斯坦福大学生的应用技巧。此外, 他们将学习有关撰写新闻文章, 角色扮演突发新闻场景, 探索新闻道德等所有内容的宝贵技能。学生还将与每日工作人员配对, 他们将在接下来的几个月中定期担任同伴导师。有关更多信息和申请, 请单击此处。要直接访问应用程序链接, 请单击此处。

T15 -Kevin

Holiday Extravaganza with TWOSET VIOLIN

Sun, Dec 9, 3 PM, Smithwick Theatre, 12345 El Monte Rd, Los Altos Hills

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) is thrilled to host TwoSet Violin, Brett Yang and Eddy Chen, whose hilarious skits and classical send-ups have garnered over 200 million social media viewings worldwide. Our Holiday Extravaganza includes all five PACO orchestras performing separately as well as together for some Handel favorites. You never thought classical music would be this much fun. This concert is PACO's only ticket event (\$30 general / \$40 preferred seating). For details and to purchase tickets visit: www.pacomusic.org.

节日大汇演- TWOSET VIOLIN 出演

星期日, 十二月九号, 下午三点, Smithwick 剧院 12345 El Monte Rd, Los Altos Hills

帕洛阿尔托室内乐团 (PACO) 高兴主办 TwoSet Violin, Brett Yang 和 Eddy Chen, 他们幽默的小品和滑稽模仿表演在社交媒体上被收看两亿次以上。我们的节日大汇演将会有PACO的五个乐团全部单独和共同表演一些韩德爾的最受欢迎的作品。你从没想到古典音乐可以这么好玩。这个音乐会是 PACO 唯一收票的演出 (普通座位 \$30 / 首选座位 \$40)。详情和购票请登录 www.pacomusic.org

T16-Justina

话剧《胡桃夹子》将在Fox剧院上演

12月7日 (周五) 晚上七点和十二月九日 (周日) 下午两点和五点, 在Redwood City, Broadway的2215号, Fox剧院。

来观看Gunn高中的学生在《胡桃夹子》中的精彩表演吧! 感受在湾区Redwood City历史气氛浓厚的Fox剧院中上演的, 最温情的《胡桃夹子》。美国芭蕾舞团的表演包罗万象: 专业舞蹈演员和100名当地演员, 包括Gunn高中的圣莱兰。门票可在www.fxrWC.com获得。在那儿!

青少年创意写作俱乐部

12月20日 (周四) 下午四点到五点半, 在帕洛阿尔托Rinconada图书馆, Newell路1213号。年终比萨策划派对。参加我们的写作比赛, 为下一年计划活动。(6-12年级)

对于旧的社区公告, 请参见[Gunn Connection](#)的最近事件.